
Referat af netværksmødet – superbrugerne: 

 

Deltagere: 

BCH, Pia, Mariann, Anette 

Neptunvej, Knud, Steffen, Betina 

MBV, Marianne, Malene 

Kastanjebo, Sebastian, Katjana 

Høvejen, Louise, John 

 

1. Hvor langt er vi, status fra hvert tilbud. 

BCH, forsøgt at fordele opgaver – f.eks. KRAP skemaer, pårørende og samarbejdspartner, 

døgnrytmeplaner mv. Har valgt ikke at fordele ud til medarbejderne, men læser opgaverne selv. 

Høvejen, der er sat dage af i næste uge – der er ro i maven og de tænker, at det nok skal går. 

Neptunvej, ikke kommet så meget videre – der er lavet piroteringer og aftaler. Ikke den store 

bekymring. 

MBV, der er sat tid af på arbejdsplanen i næste uge.  

Kastanjebo, der er lavet konkrete planer ift. hvem der gør hvad i samarbejde med afdelingsleder. 

 

2. Ønsker til skabeloner,  

Afføringsskemaer,  

Vold – borger/borger 

Epilepsi 

Væske 

Søvn 

Vægt 

Blodtryk 

Føde 

Creme… skema 

Indiktioner 

Trinvoldt skema (demens) 

 

3. Prøvehandling på zip-filer 

Steffen fremviser hvordan vi arbejder med zip-filer, henter ned og genetablerer. Vi er enige om, at 

der ikke skal hentes zip-filer på borgerne, men at det er på afdelingerne.  

 

4. Forum i Sensum One 

Ønsker en ensartethed så vidt det er muligt. 

Følgende fora ønskes: 

TR (FOA og SL) 

Nyt fra ledelsen 

Pedel 



AMR 

TRIO 

MED 

Køkken 

Tilsynsrapporter 

Drøftelser ift. hvilke fora vi skal have etableret. 

Vi er lidt nysgerrige på, hvor vi skal gemme dokumenter hvis fora slettes efter 30 dage. 

 

 

5. Dash board, der er lavet et standard board. Den enkelte medarbejder er sat op til dette.  

 

6. Migrering – planlægning og tid,  

KRAP skemaer, kommer de med over? 

Må vi drøfte beboerne i advis eller autlook? 

Steffen undersøger om computerne på Laksetorvet kan benyttes til også at arbejde i word. 

 


